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Punkt 1: Valg af dirigent 

Mette Kaufmann bød velkommen og foreslog Finn Bachmann som dirigent. 

Finn Bachmann blev valgt til dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet 
og beslutningsdygtig i følge vedtægterne. 

Punkt 2: Bestyrelsen aflægger beretning 

Formand Mette Kaufmann aflagde bestyrelsens beretning. Årets store begivenheder vedrørte ride-
banen. Dels indgik klubben en 30-årig uopsigelig kontrakt med Gentofte Kommune, og dels lykkedes 
det efter flere forsøg at få et tilskud på 50 % fra kommunen til etablering af en ny ridebane. Vi har 
også fået tilskud til et nyt dommertårn, som placeres i skråningen op mod Peter Liepsvej, og til en 
platform, der placeres midt på langsiden ind mod staldbygningerne, til at stille vipcontainer og 
springmateriel på. 

Ridebanen bygges op fra grunden med et drænlag nederst og et toplag øverst. Alle klatter skal fjer-
nes, da de eller siver ned og danner et blokerende lag oven på drænlaget. Hvis klatter ikke fjernes 
hver gang, vil toplaget til 80.000 kr. skulle skiftes hvert år, og det har klubben ikke råd til. Løse heste 
på banen slider også på toplaget, og derfor kommer det til at koste 1.500 kr. om året, hvis man vil 
have lov til at slippe sin hest løs (under konstant overvågning). 
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Det er også lykkedes at få tilskud til en røgvender til pejsen i rytterstuen, så der ikke kommer røg ud 
i lokalet. Vi har samlet ind til et lydloft til rytterstuen og også fået tilskud til det, så det snart kan 
monteres. 

Året har også budt på velafviklede stævner og hyggelige arrangementer med god deltagelse. Mette 
K takkede Mette L og Tina for stævner og dejlig mad. 

Mette rettede en tak til rideskolechef Karoline og de øvrige undervisere for indsatsen. Endvidere 
takkede Mette Aps’et for godt samarbejde igennem året. 

Endelig mindede Mette dels om, at alle der bruger Mattssons, skal være medlemmer af klubben, 
hvor det er hesteejernes ansvar, at deres parter er medlemmer, og gentog mottoet med opfordring 
til at lave en ting hver gang, man kommer på rideskolen, ikke for sig selv eller sin hest, men for fæl-
lesskabet. Så kan Mattssons fortsætte med at være Danmarks hyggeligste rideetablissement! 

Efterfølgende svarede Mette på uddybende spørgsmål om bl.a. ridebanen og brugen af ridehuset og 
lovede, at der lægges en opdateret ridehusplan på hjemmesiden. Endvidere fremkom der ønske om 
en fast opstigningsskammel til ridebanen. 

Bestyrelsens beretning blev godkendt. 

Punkt 3: Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Kasserer Dorrit Vanglo gennemgik årsregnskabet, som viser et overskud på 110.252 kr., der overfø-
res til næste år. Årets resultat er ikke helt på niveau med sidste år, men bestyrelsen finder det allige-
vel tilfredsstillende. Indtægterne fra skolehestene faldt med godt 80.000 kr., hvilket dækker over 
stigende indtægter fra rideskoleholdene og faldende indtægter fra leje af hest til enetimer, som lå 
usædvanligt højt i 2021 på bagkant af corona-perioden. 

På udgiftssiden måtte vi acceptere en prisstigning på lejen af rideskoleheste til dækning af stigende 
omkostninger til indkøb af heste, foder/hø/halm og energi. 

Dorrit svarede efterfølgende på uddybende spørgsmål vedr. regnskabet. 

Regnskabet blev godkendt. 

Punkt 4. Budget forelægges til godkendelse 

Kasserer Dorrit Vanglo fremlagde budget for 2023 med et underskud på 10.235 kr. Hertil kommer 
klubbens egen andel af udgifterne til anskaffelser og projekter, som vi har fået tilskud til - anlæg-
gelse af ny ridebane med hegn, materiel-platfom, dommertårn, tipcontainer, lydloft og røgvender i 
rytterstuen og nyt spejl i ridehuset. 

Budgettet blev godkendt. 

Punkt 5. Det i henhold til § 4 fastsatte årskontingent forelægges til godkendelse 

Bestyrelsen foreslog et uændret kontingent for 2023 på 550 kr./år op til 21 år og 750 kr./år fra 21 år 
og opefter. 

Kontingentet blev godkendt. 

Punkt 6. Bestyrelsens forslag til vedtægtsændring 
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Bestyrelsen foreslog, at vedtægternes § 8, stk. 2 slettes og erstattes af oprettelse af et juniorudvalg 
efter behov. 

Mette Kaufmann Motiverede bestyrelsens forslag til vedtægtsændring og opfordrede interesserede 
i et juniorudvalg om at melde sig. 

Forslaget blev vedtaget. 

Punkt 7. Behandling af indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag til behandling. 

Punkt 8. Valg af bestyrelsen 

På valg var Mette Kaufmann, Thomas Kledal og Mette Lauritsen. Alle tre blev genvalgt. Tina Leth 
Povlsen var udtrådt i årets løb, og Helle Mering ønskede at udtræde af bestyrelsen. 

Der var foreslået nyvalg af Louise Gruβ-Tørnqvist og Laila Jensen, som begge blev valgt til bestyrel-
sen som nye medlemmer. 

Mette K takkede Helle for hendes indsats i bestyrelsen. 

Punkt 9. Valg af revision 

Bestyrelsen foreslog genvalg af Grant Thornton som revisor. 

Grant Thornton blev genvalgt. 

Punkt 10. Eventuelt 

Under dette punkt fremkom medlemmerne forskellige emner: 

• Henstilling om altid at huske at fjerne klatter efter ridning på stranden. 
• Forslag om eventuelt at lade ryttere fra andre klubber modtage undervisning på Mattssons. 

Bestyrelsen vil overveje forslaget, men der er ofte hårdt brug for vores faciliteter til vores 
egne ryttere. 

• Forslag om opsætning af skilte om ikke at medbringe cykler, løbehjul mv. i gården og ingen 
barnevogne i staldene. 

Mette Kaufmann opfordrede alle til at tage hensyn til hinanden på Mattssons, både ude og inde. 

Finn Bachmann erklærede generalforsamlingen for afsluttet og takkede for god ro og orden. 

Mette K takkede Finn for varetagelsen af hvervet som dirigent. 

Godkendt: 

Den 30. april 2023 

 
Finn Bachmann 
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